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Анализируются вопросы, связанные с анализом и оценкой новых тенденций и явлений в религиозной 

жизни общества, происходит существенное переосмысление ценностных установок и идеалов, 

осуществляется мировоззренческая переориентация личностного и общественного сознания.  

Понимание особенностей процесса многовекового взаимодействия различных этнических общностей и 

конфессий в северокавказском регионе помогает осознать необходимость ответственного применения 

принципов взаимопонимания, межнационального общения и веротерпимости при формировании и 

реализации политики на всех уровнях. 
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The article analyzes the questions related to the analysis and evaluation of new trends and phenomena in the 

religious life of the society in which a substantial reconsideration of values and ideals is happening along with 

ideological reorientation of personal and social consciousness. The author gives his understanding of process of 

emergence and formation of Islamic outlook in modern conditions and considers that the understanding of features 

of process of centuries-old interaction of various ethnic communities and faiths in the North Caucasian region helps 

to understand the need for responsible use of the principles of mutual understanding, tolerance and interethnic 

communication in the formation and implementation of policies at all levels. 
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